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 آلکنو: از نفرات 
جوان تیمم  راضی ام! 

تسنیم: ولادیمیر آلکنو سرمربی تیم ملی 
والیبال مردان ایران پس از پیروزی ایران مقابل 
هلند، در جمع بندی خود از سه بازی هفته 
نخست ایران در لیگ ملت ها، اظهارداشت: در 
مجموع این سه بازی نتیجه ای که گرفتیم 
شاید عالی نبوده است، ولی از آنجا که هدف 
اصلی  ما از حضور در لیگ ملت ها آمادگی برای 
المپیک است، من باید صرف نظر از نتیجه، به 
تمام بازیکنان نگاه کنم. البته در چند مورد 
ما به خاطر بیماری بازیکنان مجبور به برخی 
تغییرات شدیم که این هم در مسیر حرکت 
تیم تاثیرگذار بود. سرمربی تیم ملی ایران ادامه 
داد: از بازیکنان جوان تیم مثل صابر کاظمی، 
میثم صالحی، امیرحسین اسفندیار و آرمان 
صالحی خیلی راضی ام. به نظر من این بازیکنان 
آینده والیبال ایران هستند. آنها در جریان بازی 
تمام تلاش خود را انجام می دهند تا هر چه در 
توان دارند، در خدمت تیم به کار بگیرند. آلکنو 
همچنین با اشاره به اینکه با انجام سه بازی 
هنوز زود است تا درباره عملکرد کلی تیم و 
بازیکنان به نتیجه برسد، افزود: لیگ ملت ها به 
بسیاری از سوال های من درباره بازیکنان جواب 
خواهد داد. باید تا پایان مسابقات صبر کنیم و 
عملکردها را در شرایط مختلف بازی ببینیم. 
سرمربی تیم ملی والیبال درباره ترکیب و برنامه 
ایران برای بازی های هفته دوم لیگ ملت ها 
گفت: برای سه بازی هفته دوم طی روزهای 
آینده با آگاهی از وضعیت سلامت بازیکنان 
و نسبت به شرایط فنی و فیزیکی شان تصمیم 

خواهم گرفت.

خارجازمستطیلسبز

عزیزی خادم:

الان  زمان  همکاری   است
شهاب الدین عزیزی خادم درباره امضای 
توافق نامه  همکاری فدراسیون فوتبال با منطقه 
آزاد کیش، گفت: کار بسیار بزرگی صورت 
گرفت. باید تشکر کنم که برای آماده سازی 
تیم ملی فوتبال زحمت زیادی کشیده شده 
است. اردوی خوبی هم تا الان برگزار شده 
است. وی افزود: سعی می کنیم از ظرفیت 
و امکانات کشور در راستای توسعه فوتبال 
استفاده کنیم. با توجه به اینکه در بازی های 
انتخابی و تورنمنت ها با کشورهای عربی 
همگروه می شویم، یکی از بهترین جاهایی 
که امکاناتش جلوتر از مکان های دیگر است 
و می تواند به ما کمک کند، منطقه آزاد کیش 
است. از ماه های قبل صحبت و برنامه ریزی 
کرده بودیم که تفاهمنامه ای امضا کنیم. 
امیدوار هستیم این تفاهمنامه تبدیل به 
یک موافقتنامه تبدیل شود و قابلیت اجرا 
داشته باشد تا در راستای عمل گرایی کارهایی 
انجام دهیم. روز بزرگی برای فدراسیون بود 
و امیدواریم کار اجرایی برای کمپ تیم ملی 
آغاز شود که اتفاق خوبی خواهد بود. رئیس 
فدراسیون فوتبال در رابطه با اختلاف مبلغ 
اعلام شده از سوی وزارت ورزش وجوانان و 
سازمان برنامه وبودجه برای پرداخت مبلغ 52 
میلیارد تومان به فدراسیون فوتبال و اینکه 
گفته می شود، 20 میلیارد دیگر از این مبلغ 
واریز شده است، اضافه کرد: بله، طبق صحبتی 
که با آقای نوبخت داشتیم، این مبلغ واریز 
شده که باید از او تشکر کنیم. همچنین از علی 
عسگری رئیس سازمان صدا و سیما نیز تشکر 
می کنم. این پول واریز شد و احتمالا در اختیار 
فدراسیون قرار می گیرد. در رابطه با اختلاف ها 
باید بگویم الان زمان اختلاف نیست، زمان 

همکاری است.

خـــبر

دیـــدگــاه

آرزو و باور قلبی من این است که تیم ملی فوتبال کشورمان با 
کسب چهار پیروزی متوالی در قامت تیم نخست راهی مرحله 
نهایی انتخابی جام جهانی خواهد شد. بازیکنانی داریم که در 
سطح اول قاره اروپا می درخشند و سوای دانش فنی دراگان 
اسکوچیچ و دستیاران خارجی اش، وحید هاشمیان و کریم 
باقری کمک های ایرانی سرمربی کروات تیم ملی هم می توانند 
به موفقیت تیم ملی کمک شایانی کنند، چون هر دو از لحاظ 
فنی و اخلاقی الگو هستند. قبول دارم که آماده سازی خوبی 
برای حضور در دیدارهای دوربرگشت انتخابی جام جهانی 
نداشتیم و دلیل آن این بود که بازیکنان در اختیار باشگاه های 
خود بودند و تیم ملی فرصت اردوی طولانی مدتی نداشت اما 
مساله ای که اهمیت دارد انگیزه و باور ملی پوشان ایرانی به 
کسب نتیجه ای درخشان است و بارها توانسته ایم در رویدادهای 
بین المللی اتفاقات مهمی را بر خلاف انتظار همگان رقم بزنیم. 
در مسیر صعود به جام های جهانی ۱۹۹۸ و 200۶ و 20۱۴ این 
موضوع ثابت شده است. مهدی طارمی هم به درستی اشاره 
کرد که اگر نتوانیم به جام جهانی صعود کنیم یک نسل تباه 
می شود و این موضوع نشان می دهد او و دیگر بازیکنان با این 
تفکر بازی خواهند کرد که مقابل حریفان برنده شویم و بدون 
تردید روزهای خوبی در انتظار یوزهای ایرانی است. از زمانی که 
اسکوچیچ سرمربی تیم ملی شده با دو سیستم 2-۱-۴-۳ و 
2-۴-۴ بازی کرده و مشخص نیست تیمش با چه آرایشی 
مقابل حریفان بازی می کند. خیال سرمربی کروات از خط حمله 
آسوده است، چون بازیکنان آماده ای  در اختیار دارد. در سازمان 
دفاعی و به خصوص در دفاع میانی پورعلی گنجی، خلیل زاده، 
کنعانی زادگان و حسینی می توانند بازی کنند و بیشتر آنها در 
شرایط بسیار خوبی هستند. در دفاع راست صادق محرمی، 
دانیال اسماعیلی فر و جعفر سلمانی دعوت شدند که احتمال 
بازی کردن محرمی بیشتر است. در دفاع چپ میلاد محمدی 
و وحید امیری بازیکنانی هستند که اسکوچیچ به یکی از آنها 
اعتماد خواهد کرد. درون دروازه هم علیرضا بیرانوند مرد شماره 
یک خواهد بود، چون تجربه بین المللی خوبی دارد و بازی او 
هم بسیار خوب است. دراگان اسکوچیچ انگیزه بسیار خوبی 
به شاگردانش تزریق می کند و توانایی های فنی او را از نزدیک 
می شناسم. سرمربی تیم ملی وقت زیادی را صرف تیمش کرده 
و خواهد کرد که این موضوع ضعف رزومه او را پوشش خواهد 
داد. سال ها در فوتبال ایران حضور داشته و بر این باور هستم که 
نتایجی بسیار خوب کسب می کند و تیمش را به مرحله نهایی 
گزینشی جام جهانی خواهد رساند. انصراف کره شمالی اقبال 
خوبی برای فوتبال ایران به همراه ندارد و برتری ۱۴ بر صفر 
مقابل کامبوج نادیده گرفته می شود. دیگر حق تساوی نداریم 

و باید در تمامی بازی ها برنده شویم.  

فوتبال   ایران  فقط  برد   می خواهد !

    سفر وزیر
چهارمین اردوی تدارکاتی تیم ملی فوتبال ایران با 
حضور ۲۵ بازیکن دعوت شده و اعضای کادرفنی از 
پنچشنبه هفته پیش در جزیره کیش آغاز شده است. 
ظهر دیروز، وزیر ورزش وجوانان برای دیدار با ملی پوشان 

کشورمان، به این جزیزه سفر کرد.

        بازگشت 
محمدرضا اخباری دروازه بان تراکتور که به اردوی 
تیم ملی دعوت شده بود، بعداز یک روز مرخصی به تمرینات 
شاگردان »اسکوچیچ«  اضافه شد. اخباری با پیراهن شماره 
30 در تمرین ملی پوشان حاضر شد و خودش را به اسکوچیچ 

معرفی کرد.

         بهترین
انگولو کانته در فینال لیگ قهرمانان یکبار دیگر نشان 
داد که بهترین هافبک دفاعی دنیاست. او در مورد احتمال 
برنده شدن توپ طلا گفت: نه، من به آن فکر نمی کنم. از 
قهرمانی در چمپیونز لیگ لذت می بریم و بعد از آن روی 

یورو تمرکز می کنم.

ت
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تیم ملی فوتبال کشورمان در اردوی کیش به سر 
می برد. شاگردان اسکوچیچ خود را برای حضور 
در مسابقات مقدماتی جام جهانی در بحرین آماده 
می کنند. غلامرضا فتح آبادی، کارشناس فوتبال 

کشورمان در این خصوص صحبت کرد. 
 شانس تیم ملی فوتبال برای صعود به 

جام جهانی، چقدر است؟
 اسکوچیچ باید بازی های دوررفت را به فراموشی 
بسپارد. او و تمامی بازیکنان تیم ملی به خوبی 
می دانند که کار سختی را در پیش داریم. بازیکنانی 
که به اردو دعوت شده اند، همگی لژیونر هستند و این 
می تواند برگ برنده ما باشد. نباید تیم های بحرین 
و عراق را دستکم بگیریم. الان بهترین تیم ملی را 
از نظر بازیکن در اختیار داریم. امیدوارم بتوانیم به 
جام جهانی صعود کنیم. اگر نتوانیم در این امر موفق 

شویم، ممکن است ۸ سال فوتبالمان ضربه ببیند.
 سرسخت ترین حریف تیم ملی کشورمان 

کدام تیم است؟
 سرسخت ترین حریف مان، عراق است. کامبوج 
و هنگ کنگ روی کاغذ تیم های راحتی هستند، 
اما فوتبال غیرقابل پیش بینی است. شاید همین 
تیم های کوچک به ما ضربه بزنند. بحرین تیم بسیار 
خوبی دارد و دارای انسجام زیادی است. این تیم 
مقابل اوکراین به تساوی دست پیدا کرد و نشان داده 

است که می تواند حریف قدرتمندی برای ما باشد. 

خبرونــظر

فوتبالداخلی
فارس: تیم فولاد در دیدار مقابل سایپا شکست خورد، اما 
اشتباهات داوری باعث شد تا جواد نکونام در کنفرانس خبری 
به شدت علیه داوری صحبت کند. فرشاد احمدزاده گفت: در 
دیدار مقابل سایپا نتوانستیم به آنچه می خواستیم برسیم، 
بدشانس بودیم و موقعیت های ما گل نشد. کادرفنی به ما 
گوشزد کرده بود که از کدام راه می توانیم به گل برسیم و از کجا 
ممکن است ضربه بخوریم اما اشتباهاتی داشتیم و نتوانستیم 
خواسته های کادرفنی را اجرا کنیم. با این حال اشتباهات داوری 
در باخت ما بی تاثیر نبود. وی افزود: روی گل اول خطای دست 
به هیچ وجه نبود، بازیکن سایپا از بیست سانتی توپ را به دست 
بازیکن ما زده اما داور خطا می گیرد و همان توپ تبدیل به گل 
می شود. بعداز آن چند موقعیت داشتیم که نتوانستیم استفاده 
کنیم و داور پنالتی قطعی مارا نگرفت. اگر آن پنالتی گرفته 
می شد داستان بازی کاملا فرق می کرد. در مورد این صحنه 
آقای علی خسروی هم صحبت کرد و مدعی شد پنالتی ما دیده 
نشد. تیم فولاد هواداران و مردم خوزستان از این اشتباهات 
داوری ضربه دیده اند و بسیار ناراحت هستند و امیدواریم که 
کمیته داوری به این اشتباهات رسیدگی کند. وی افزود: فصل 
قبل همین داور چند ثانیه دروازه بان ما دیر بازی را شروع کرد 
و دو کارت زرد پشت سر هم داد اما در این بازی خبری از این 
کارت ها نبود و در دقایق پایانی کارت های زرد باعث شد تا 

جریان بازی به ضرر ما ادامه داشته باشد.

است و گفته می شود او با وجود اینکه یک فصل دیگر با یوونتوس  آیــنده کریستیانو رونالدو در یوونتوس در هاله ای از ابهام 
قرارداد دارد، از این تیم جدا خواهد شد. شایعاتی در روزهای اخیر 
مطرح شده مبنی بر اینکه ممکن است برنده پنج توپ طلا به 
منچستریونایتد بازگردد. حالا خبر می رسد که یوونتوس گزینه 
معاوضه رونالدوی ۳۶ ساله را با پول پوگبای 2۸ ساله در نظر 
دارد. پوگبا که قرارداد کنونی اش با منچستریونایتد تنها یک فصل 
دیگر اعتبار دارد، در سال های اخیر بحث بازگشتش به یووه بارها 
مطرح شده است. رونالدو که  با آرای هواداران یوونتوس به عنوان 

ارزشمندترین بازیکن این تیم در فصل 2020-2۱ 
معرفی شد و با 2۹ گل زده عنوان بهترین گلزن 
فصل اخیر سری A  ایتالیا را نیز از آن خود 
کرد، گفته می شود به هم تیمی هایش گفته 
است که قصد دارد در این تابستان از جمع 

راه راه پوشان تورین جدا شود. »آاسِ« 
گزارشی  انتشار  با  پیش  هفته 
مدعی شده بود، مدیران باشگاه 
منچستریونایتد با رونالدو تماس 
گرفته اند و احتمال بازگشت او 
به اولدترافورد را مورد بحث قرار 
داده اند. برنده پنج توپ طلا 
که در سه فصل حضورش در 
یوونتوس دو قهرمانی در سری 

A و یک قهرمانی در جام حذفی را 
با این تیم تجربه کرد، تاکنون در ۱۳۳ 
بازی برای یوونتوس به میدان رفته و 

۱0۱ گل به ثمر رسانده است.

بینالملل

محمدنصرتی
کارشناس فوتبال  

آرمان ملی: تیم ملی والیبال ایران در سومین دیدار خود در 
رقابت های جام ملت های والیبال، با نتیجه ۳  بر صفر مقابل هلند 

به اولین پیروزی خود رسید.
  ست نخست

شاگردان آلکنو در دیدار با هلند بازی را متفاوت آغاز کردند 
و توانستند با حرکت های تیمی خوب، اختلاف امتیاز را 
به عدد ۴ برسانند. هلندی ها در ادامه بهتر عمل کردند، 
اما این تیم ایران بود که با نتیجه ۸ بر 5 از حریف پیش 
افتاد تا 2 تیم به وقت استراحت قانونی اول برسند. پس 
از این زمان، دفاع خوب روی تور بازیکنان تیم ملی ایران 
از جمله علی اصغر مجرد اختلاف امتیاز 2 تیم را بیشتر 

کرد. هلندی ها بازهم درخواست وقت استراحت کردند. 
سرویس های خوب و پرقدرت امیرحسین اسفندیار 

در ادامه بازهم برای تیم ملی کشورمان امتیاز 
به ارمغان آورد. ست نخست  با نتیجه 25 
بر ۱۸ به سود ملی پوشان ایران به پایان 

رسید.
  ست دوم

تیم ملی کشورمان در آغاز ست دوم هم 

بهتر از حریف بود و توانست نخستین امتیاز را بگیرد. هلندی ها 
در این ست در دفاع بهتر عمل کردند و توانستند چند امتیاز از 
تیم ملی ایران بگیرند. تیم ملی کشورمان به امتیاز هشتم رسید 
تا 2 تیم به وقت استراحت قانونی اول بروند. مردان سرزمین 
لاله های نارنجی روی دفاع و دریافت خیلی خوب نبودند. 
در ادامه اشتباه های متوالی بازیکنان ایران اختلاف 
امتیاز را به حداقل رساند. ست دوم با نتیجه 25 بر 

2۳ به سود تیم ملی ایران به پایان رسید.
ملی پوشان کشورمان که روند خوبی را در این   ست سوم

دیدار پیش گرفته بودند، موفق شدند در ست سوم 
شروع فوق العاده ای داشته باشند و از همان ابتدا 
امتیاز های ارزشمندی را کسب کنند. 
اولین امتیاز در این ست برای 
تیم ملی کشورمان به دست آمد 
و پس از آن هم ضربات خوب 
سرویس بازیکنان ایران برای 
هلندی ها دردسرساز شد. در 
این ست کاملا ترکیب جوان و 

باتجربه ای برای تیم ملی کشورمان به میدان رفته بودند. ترکیبی 
که امتیاز های دیدنی کسب کند. هلند در این مسابقه تلاش 
کرد تا بازهم با کسب چند امتیاز، خودش را به تیم ملی ایران 
نزدیک کند. این روند برای دقایقی هم ادامه پیدا کرد، اما بازهم 
شاگردان آلکنو با درخشش نفراتی چون اسفندیار و کاظمی 
توانستند امتیاز های بیشتری از حریف بگیرند. اختلاف امتیاز 
2 تیم در ادامه هم  حفظ شد و این تیم کشورمان بود که زودتر از 
حریف به امتیاز شانزدهم رسید. »پیازا« که نمی خواست تیمش 
بازنده باشد، در ادامه کار درخواست وقت استراحت داشت. وقتی 
که در این ست حسابی به سود هلندی ها شد. آنها توانستند در 
ادامه کار از غفلت بازیکنان کشورمان استفاده کنند و حتی 
نتیجه را به تساوی بکشانند. بازی در اواخر این ست بسیار 
حساس و دیدنی شد و نتیجه برابر حاصل کار 2 تیم بود. پس 
از این امتیاز هایی که 2 تیم به دست می آوردند، لحظه به لحظه 
باعث می شد تا زمان این دیدار طولانی تر شود. به طوری که در 
آخر و پس از چند رالی جذاب و دیدنی، تیم ملی والیبال ایران 
موفق شد با نتیجه ۳0 بر 2۸ برنده ست سوم باشد تا نخستین 

برد در لیگ ملت های امسال به دست آید.
امیرحسین اسفندیار با کسب ۱۴ امتیاز، ارزشمندترین   برترین 

بازیکن زمین نام گرفت. همچنین »نیمیر« بازیکن  هلندی 
با کسب ۱۱ امتیاز بهترین بازیکن هلند انتخاب شد. میثم 
صالحی هم با کسب ۱2 امتیاز عملکردخوبی از خود به جای 

گذاشت. 

ایران 3 -  هلند  صفر

»معروف« آمد؛  سروقامتان پیروز شدند

آرمان ملی: دختر وزنه بردار ایران در مسابقات قهرمانی 
جوانان جهان تاریخ ساز شد و ۳ مدال برنز کسب کرد.

  مسابقات 
 رقابت دسته ۸۷ کیلوگرم وزنه برداری زنان قهرمانی جوانان 
جهان به پایان رسید و دختر وزنه بردار ایران توانست در این 
مسابقات صاحب سه مدال برنز شود.  »یکتا جمالی« رکورد 
۹2 یکضرب، ۱۱۶ دوضرب و مجموع 20۸ کیلوگرم را به ثبت 
رساند و مقام سوم جوانان جهان را کسب کرد و در یک ضرب  
و دوضرب صاحب مدال برنز شد.  عملکرد »جمالی« به شرح 

زیر است:
 حرکت یکضرب

نماینده ایران در یکضرب وزنه های ۸5، ۹0 و ۹2 کیلوگرم 

را بالای سر برد و توانست با کسب برنز یکضرب، اولین مدال 
وزنه برداری بانوان ایران در قهرمانی جوانان جهان را کسب کند.

 حرکت دوضرب
جمالی در اولین حرکت دوضرب وزنه ۱05 کیلوگرم را بالای 
سر برد. وی در دومین حرکت دوضرب پشت وزنه ۱۱۱ کیلوگرم 
قرار گرفت و این وزنه را هم با موفقیت بالای سر برد  او در حرکت 
آخر وزنه ۱۱۶ کیلوگرم را هم بالای سر برد. جمالی در مجموع 

رکورد 20۸ کیلوگرم را به ثبت رساند.
  مدال آوران دسته ۸۷ کیلوگرم:

۱ - تورسونای جبارووا از ازبکستان با رکورد ۱۱۱ یکضرب، 
۱۳۳ دوضرب و مجموع 2۴۴ کیلوگرم )۳ مدال طلا(

2ـ الیزابت اووینز از آمریکا با رکورد ۹۳ یکضرب، ۱۱۸ 

دوضرب و مجموع 2۱۱ کیلوگرم )۳ مدال نقره (
۳ - سارا جمالی از ایران با رکورد ۹2 یکضرب، ۱۱۶ دوضرب  

و مجموع 20۸ کیلوگرم )۳ مدال برنز(
در بین افراد اعزامی برای این دوره از مسابقات آسیایی  رکوردهای خوبی

تاشکند ازبکستان، اسامی نام آشنایی چون سهراب مرادی، 
رسول معتمدی و یکتا جمالی از استان اصفهان دیده می شود. 
محمدرضا ضیائی، رئیس هیات وزنه برداری شهرستان لنجان 
اظهارکرد: یکتا جمالی تنها بانوی راه یافته به این دوره از 
مسابقات از استان اصفهان است که چندی پیش و در جریان 
مسابقات کشوری سال ۹۸ موفق شد مدال های خوشرنگی 
را برای اصفهان به ارمغان بیاورد. ضیائی با بیان اینکه جمالی 
موفق شد اعتماد مربیان تیم ملی وزنه برداری بانوان را به خود 
جلب کند، خاطرنشان کرد: این ورزشکار آینده دار کشورمان در 
جریان اردوی چند هفته تیم ملی توانست رکوردهای خوبی از 

خود به جای بگذارد .

3 مدال برنز برای »یکتا جمالی«

تاریخ سازی دختر وزنه  بردار  ایرانی 

آرمان ملی: هیات مدیره استقلال در اعتراض به عملکرد »مددی« 
از سمت خود استعفا دادند. هرچند این استعفا از سوی وزیرورزش مورد 
قبول واقع نشد، اما به نظر می رسد دوران مدیرعاملی »مددی« به پایان 

راه رسیده است. 
  انتخاب »مددی« 

»احمد مددی« معاون ورزشی باشگاه استقلال که فصل گذشته 
طی رابطه نزدیکی که با وزارت ورزش داشت  به هیات مدیره استقلال 
نزدیک شد و پست معاونت »سعادتمند« را برعهده گرفته بود، با انتخاب 
هیات مدیره استقلال و صدالبته با اجازه وزیرورزش به عنوان سرپرست 
مدیرعاملی این باشگاه منصوب شد! در اطلاعیه باشگاه استقلال در 
آن زمان آمده است: »با تصویب هیات مدیره باشگاه استقلال، »احمد 
مددی« به عنوان سرپرست مدیرعاملی این باشگاه منصوب شد. با 
تصویب هیات مدیره باشگاه استقلال، »احمد مددی« به عنوان سرپرست 
مدیرعاملی این باشگاه منصوب شد. پیش از این »مددی« به عنوان 
معاون ورزشی باشگاه استقلال به فعالیت مشغول بود. »مددی« سابقه 
فعالیت به عنوان قائم مقام باشگاه پیکان، معاون باشگاه سایپا، عضو 
هیات رئیسه و خزانه دار فدراسیون دوومیدانی از سال ۹0 تا ۹5، عضو 
هیات رئیسه و خزانه دار فدراسیون پزشکی ورزشی از سال ۹5 تا ۹۸، 
مدیر بین الملل فدراسیون وزنه برداری به مدت 2 سال و ... را هم در 
کارنامه خود دارد.« »احمد مددی« مدیرعامل فعلی استقلال ۱۶5 
روز پیش با امضای تعهدنامه ای عجیب، کارش را به عنوان مدیرعامل 

در جمع آبی ها شروع کرد. »مددی« جانشین احمد سعادتمند شد که 
خودش در دوران حضور در جمع استقلالی ها کارنامه ای بحث برانگیز 
را  از خود به یادگار گذاشته است. قبل از سعادتمند نیز مدت کوتاهی 
کار در دست علی فتح ا...زاده بود که او خیلی سریع خود را از مدیریت 

عامل استقلال دور کرد.
  استعفا

 حمیدرضا آصفی، مهدی عبدیان و حجت نظری در اعتراضی از 
سمت خود استعفا دادند. در بخشی از استعفای هیات مدیره استقلال 
آمده است: آن چه مهمتر از هر سِمت یا جایگاه است، موفقیت استقلال 
است.  جناب آقای وزیر! به رغم عدم موافقت اینجانبان با مدیرعامل 
آقای »احمد مددی«، بنا به اصرار یکی از معاونان جناب عالی ایشان 
مشغول به کار شدند. حضرتعالی نیک به خاطر دارید که همان روز 
به شما عرض شد ایشان توانایی مدیریت باشگاه پرافتخار استقلال 
را نداشته و ندارند و در نتیجه سوءمدیریت ایشان خسران بزرگی 
برای تیم استقلال و لطمه روحی برای هواداران حاصل می شود.  
امضاکنندگان این نامه هر کدام در مقاطع مختلف استعفای خود را 
تقدیم شما کرده بودند که با توجه به لطف شما و همین طور ماجرای 
خصوصی سازی مقبول نیفتاد. اکنون که استقلال در موقعیتی تاریخی 
است و مدیرعامل بیش از آن که به فکر مسئولیت خویش باشد، درصدد 
تخریب هیات مدیره و حفظ افراد فاسد در ساختار استقلال است، نقطه 

روشنی نیست که بتوان با آن  دل خوش به آینده بود.

  پشت پرده
حدود ۱0 روز پیش بود که اعضای هیات مدیره استقلال در جلسه 
خود مصوب کردند که ناصر فریادشیران از ریاست آکادمی  باشگاه عزل 
شود. هیات مدیره این تصمیم را به خاطر برخی اقدامات عجیب تیم های 
پایه در دوران مدیریت فریادشیران اتخاذ کردند اما »مددی« مدیرعامل 
باشگاه زیربار این موضوع نرفت و با اینکه برکناری فریادشیران در 
هیات مدیره مصوب شده بود، »مددی« او را برکنار نکرد. همین مساله 
سرآغاز اختلافات بزرگ در راس باشگاه استقلال بود. حالا هیات مدیره و 
مدیرعامل مدت زیادی است با هم سر یک میز ننشسته اند و کار به جایی 
رسیده که ۳ عضو هیات مدیره از سمت شان استعفا کرده اند. با توجه به 
دستگیری خلیل زاده، حالا باشگاه استقلال فقط ۳ عضو هیات مدیره 
به همراه یک مدیرعامل دارد. حجت نظری، حمیدرضا آصفی و مهدی 
عبدیان ۳ عضو هیات مدیره استقلال هستند که نسبت به شرایط ناراضی 
هستند و به همین خاطر از سمت شان استعفا کرده اند تا وزیر ورزش در 

این خصوص تصمیم گیری کند.
  واکنش فکری

محمود فکری در خصوص استعفای اعضای هیات مدیره باشگاه 
استقلال که به صورت یکجا انجام شده است، اظهارداشت: از این اتفاق 
تعجب کردم چون مشخص نیست چرا چنین استعفایی صورت گرفته 
است. اعضای هیات مدیره باشگاه استقلال باید شفاف به مردم بگویند 
چرا به صورت متحد چنین کاری را انجام داده اند. آیا آنها هدفشان از این 
کار درنظرگرفتن منافع استقلال بوده یا هدف دیگری داشتند؟  وی 
افزود: از آنجا که احمد مددی انتخاب این هیات مدیره نبود، آنها از ابتدا 
مخالف حضور مدیرعامل استقلال بودند. اما سوال اینجاست چرا همان 
موقع که »مددی« انتخاب شد، به صورت متحد استعفا نکردند. وزارت 
ورزش، اعضای هیات مدیره را انتخاب می کند که گره گشا باشند، اما آنها 
در حساس ترین زمان ممکن کار را زمین می گذارند. سرمربی پیشین 
تیم فوتبال استقلال گفت: اگر اعضای هیات مدیره دلسوز این باشگاه 
هستند، در این روزها که رئیس هیات مدیره در جمع آنها حضور ندارد 
باید باری از روی دوش استقلال بردارند، نه اینکه با استعفا آرامش تیم 
را بگیرند. استقلال نیاز به آرامش دارد. فکری با انتقاد از رفتار عبدیان، 
نظری و آصفی تصریح کرد: تیم این روزها نیاز به اعضای هیات مدیره 
دارد و الان وقت کمک کردن است، نه اینکه با استعفا صورت مساله پاک 
شود. اعضای هیات مدیره استقلال الان باید شجاعت داشته باشند و فرار 
رو به جلو نکنند. استقلال باید برای فصل آینده تقویت شود، اما به جای 
این مساله، اعضا استعفا کردند. وی خاطرنشان کرد: با همین کارها 
سناریوی فصول گذشته در حال تکرار است. استقلال باید مدیرعامل 
داشته باشد، هیات مدیره کارش را انجام بدهد تا تیم برای فصل بعد بسته 
شود. الان وقت مذاکره با بازیکنان برای فصل آینده است، اما به جای 
این کارها شاهد هستیم که اعضای هیات مدیره تصمیم بر استعفای 

دسته جمعی می گیرند. این کار تیم را وارد حاشیه می کند.
  نظر وزیر

وزیر ورزش وجوانان با این استعفا مخالفت کرد و قرار  شد روز دوشنبه 
با حضور اعضای هیات مدیره و مدیرعامل استقلال، در نشستی به 

موضوع اختلافات رسیدگی شود.

استعفای هیات مدیره استقلال پذیرفته نشد!

پایان مدیرعاملی »مددی«؟

غلامرضا   فتح آبادی: 
 سرسخت ترین 

 حریف ما، 
عراق است


